
HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL

Sindi 30. september 2020 nr 1-8/45

Algus kell 17.00, lõpp kell 18.20

Juhataja Kairi Rinaldo, Mehis Mets
Protokollija Rita Reilent
Võtsid osa: osavõtjate nimekiri registreerimislehel
Puudus: Triin Orav
Kutsutud: Liina Müür majandusjuhataja, Kairi Rinaldo direktor, Reine Tänav 

õppealajuhataja

PÄEVAKORD:
1. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine

2. 2020/2021 õa tegevuskava kooskõlastamine (Kairi Rinaldo)

3. Lasteaia 2021. a eelarve projekti tutvustamine (Kairi Rinaldo)

4. Jooksvad küsimused

1. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine
KUULATI: 
K. Rinaldo: Teeme väikese tutvustusringi ka, meil on uued liikmed. 
Esimese asjana on vaja valida hoolekogu esimees ja aseesimees. Kas on ettepanekuid?
M. Mets: Mina võin jätkata, kui teistele sobib.
Kõik poolt.
Aseesimeheks soovitan kedagi, kelle laps käib nooremas rühmas, et tagada järjepidevus. Saame 
tavaliselt juhtkonnaga umbes üks nädal enne koosolekut kokku ja arutame teemad läbi.
Kell 17.05 saabus Maiko Kallus.
Teen ettepaneku esitada aseesimehe kandidaadiks Maiko Kallus.
Kõik poolt.
Võtan siis juhtimise üle.

OTSUSTATI:
1.1. Valida hoolekogu esimeheks Mehis Mets.
1.2. Valida hoolekogu aseesimeheks Maiko Kallus.



2. 2020/2021 õa tegevuskava kooskõlastamine (Kairi Rinaldo)
KUULATI:
K. Rinaldo:  Tegevuskava saite kõik meilile (lisatud). Kas on ettepanekuid, täiendusi?
M. Mets: Mida tähendavad arendusgrupid, mida nad teevad?
K. Rinaldo: Kokku on seitse gruppi ja iga grupp tegeleb ühe ainevaldkonnaga.
M. Mets: Kuidas rakendate rahvusvahelist .....?
K. Rinaldo: Meil on sõpruslasteaed Soomes ja pidime neile külla minema. Kahjuks tuli koroona
vahele.
R. Tänav: Kevadel oli rahvusvahelisel tasandil robootika üritus CodeWeek, milles meie 
osalesime ka Piia Veeroja juhendamisel.
M. Mets: Kui paljud vanematest kasutavad ELIISi?
L. Müür: Tegin selle kohta tabeli (lisatud).
A. Miilits: Kuidas puudumisest teavitada?
L. Müür: Läbi ELIIS keskkonna on probleem, et õpetaja näeb puudumist alles sellel päeval, kui 
laps puuduma on märgitud. Kahjuks ei tule enne ühtegi teavitust, et vanem selle märke teinud 
on. Räägime sellest ELIIS meeskonnaga.
M. Mets: Kas hetkel on mõistlik soovitus teatada otse õpetajale mitte märkida ELIISi?
L. Müür: Just. Nii saavad õpetajad info õigel ajal. Loomulikult ei keela me ELIISis märkimist 
aga andke sellest õpetajatele teada, et olete oma lpase puuduma märkinud. Anname teada, kui 
oleme ELIISis asja toimima saanud.
M. Mets: Näen, et soovite teha lasteaeda tutvustavad voldikud. Kas hoolekogu osa ka sisse 
mahuks?
K. Rinaldo: Ikka mahub.
M. Mets: Messi sellel aastal ei toimu.
Kas rahulolu küsitlusele vastamise tulemust saame kõrgemaks?
L. Müür: Ikka saab, mingi eesmärk peab olema.
M. Mets: Mis on TEL?
K. Rinaldo: Tervist Edendavate Lasteaedade liit.
M. Mets: Õuesõpe üks kord kuus? Mida see tähendab?
R. Tänav: Üks kord kuus on päev, kus lapsed lähevad kohe peale hommikusööki õue ja kogu 
õppetegevus toimub seal. Tuppa minnakse alles lõunasöögiks.
M. Mets: Üks kord kuus on vähe. Võiks olla kaks korda kuus või veel parem üks kord nädalas.
R. Tänav: Alustame tasa ja targu. Suvel oleme nagunii suurema osa päevast õues.
M. Mets: Kas keegi tahab veel küsida? Kas võime lugeda tegevuskava kooskõlastatuks?
Kõik poolt.

OTSUSTATI:
2.1. Lugeda 2020-2021 õa tegevuskava kooskõlastatuks.

3. Lasteaia 2021. a eelarve projekti tutvustamine (Kairi Rinaldo)
KUULATI:
K. Rinaldo: Vaatame üle lasteaia 2021. a eelarve projekti (lisatud). Suuremad asjad on majajuht 
õue, elektrisüsteemi ehitus, kahe rühma sanitaarremont, ühe rühma jagu tahvelarvuteid, 
nutitelerid õppetegevuse täiendamiseks, köögi inventari uuendamine, pimendavad rulood kahte 
rühma, üks tule- ja kaks helikindlat ust rühmadele, klapptoolid saali, siinid muusikasaali lakke, 
põrandapesumasin kööki, rühmajagu lastetoole, riiulid lattu, ronimispüramiid, kummimatid 
kiikede alla, drenaažisüsteem ja soojustuse uuendamine. Kas on küsimusi?
K. Juhanson: Milleks tahvelarvutid? Koolieelikutele?
R. Tänav: Õuesõppe või lihtsalt õppetegevuse täiendamiseks. Näiteks õpetaja annab televiisori 
kaudu ülesande ja laps täidab tahvelarvutis.
M. Krimses: Helikindlate uste paigaldamise osas. Kas sõimed on edaspidi statsionaarsed? Minu 
laps on kolinud teisele korrusele oma rühmaga.
K. Rinaldo: Meil oli enne neli sõimerühma, nüüd on kolm. Kõik ei mahu alla.
M. Krimses: Kas rulood tulevad kõikidesse rühmadesse? Kõigis rühmades on palav ja oleks 
väga tarvis.



K. Rinaldo: Teeme samm-sammult, sest need on päris kallid. Alustame sealt, kus on rohkem 
vaja.
M. Krimses: Kas tahvelarvutite asemel võiks osta pigem kõikidesse rühmadesse rulood? 
Ventilatsioon ju ei tööta korralikult.
K. Rinaldo: Ventilatsioon on ehitatud nii, et see võtab õhu õuest ja ajab seda ringi. Kui soovime 
jahutada, peame panema õhksoojuspumba. Ruloode paigaldamisega saame rühma temperatuuri 
3-4 kraadi madalamaks. Hetkel on meil prioriteet number üks saada seisma keldrikorrusele 
sissetungiv vesi.
Praegu tutvustame teile eelarve projekti. Kõike saab veel vajadusel muuta ja ega me tea, kas 
saame kõik või tõmmatakse midagi maha.
A. Metsasalu: Kas kummimatid kiikede alla on vajalikud? Miks need pannakse?
K. Rinaldo: Eelkõige laste turvalisuse huvides ja ka selleks, et ei tekiks kiikede alla auku.

4. Jooksvad küsimused 
KUULATI:
M. Mets: Mis suunas me hetkel liigume, vald?
H. Merivald: Palgarahad on olemas. Raha oleme juurde saanud uuteks tegevusteks.
M. Mets: Kas on oht sulguda?
H. Merivald: Olime ka koroona ajal avatud. Vaatame jooksvalt. Suuri üritusi ei tee. Terviseamet
on andnud vastakat infot (Kord on nohu lubatud, siis mitte), sest lapsed põevad viirust kergemalt.
Igale meetmele on nakatunute piirarv. 
R. Tänav: Teatrietendusi meile sellel aastal väljastpoolt maja ei tule. Iga rühm teeb ühe 
dramatiseeringu.
K. Rinaldo: Õpetajad teevad prügietenduse.
K. Juhanson: Kutsume kooli näiteringi ka.
R. Tänav: Oleme neid varasemalt kutsunud.
K. Rinaldo: Last lasteaeda tuues oleks hea, kui vanemad võimalusel sisse ei tuleks.
M. Krimses: Sellisel juhul ei jõua stendidel olev info lapsevanemateni. Meie jäime näiteks 
proovitrennist ilma. Õpetajad võiksid rohkem infot meilile saata.
R. Tänav: ELIISis nädalaplaanis peaks see info kirjas olema.
K. Rinaldo: Kui õpetaja näeb, et vanemad ei tule üles, võiks ta info tõepoolest meilile või 
grupivestlusesse saata.
M. Krimses: Kui huviring jääb ära, kas ja kuidas teatatakse?
Lapsevanem: Teade tuleb otse lapsevanema meilile.
M. Mets: ELIISis on kalender, kuhu saaks ringide ja ürituste kohta infot panna.
K. Rinaldo: Kui on infot vaja, võib ikka õpetajaga rääkima minna.
M. Mets: Kas vallal on plaan, kuidas lasteaia õpetajatele jätkuks tööd, kui peaks uus laine 
tulema?
H. Merivald: Ei ole.
E. Sõrmus: Parim on ikkagi otsekontakt. Meil oli koroona ajal väga palju kodutööd.
K. Rinaldo: Osa õpetajaid võtsid puhkuse välja, sest kartisme, et suvel on rohkem tööd.
A. Metsasalu: Kas õpetajate koolitus toimub sügisel?
K. Rinaldo: Jääb ära.
M. Mets: Ärge unustage 5. oktoobril õpetajaid meeles pidada.
K. Rinaldo: Me läheme oma töötajatega õpetajatepäeva raames väljasõidule „Tunne 
Eestimaad”.
M. Mets: Kas olete mõne koolituspäeva kuupäeva välja valinud?
K. Rinaldo: Sellel aastal mitte aga plaanime teha esmaabikoolituse vabariigi aastapäeva paiku. 
Seal osalevad vaid pedagoogid ja õpetaja abid on lastega rühmas.
I. Ojamets: Kas Tööstuse ja Ringi tänava nurgale või kogu sellele kitsale lõigule on 
parendamiseks mingit lahendust?
H. Merivald: Järgmiseks aastaks saadi projektirahad katlamaja rekonstrueerimiseks. Vana 
lammutatakse ja ehitatakse uus, torud paigaldatakse maa alla ja sellega koos lahendatakse ka 
sõidutee probleem.
R. Tänav: Parkimine kaubavärava ette ei ole lubatud.
M. Krimses: Parkimine on üldse probleemne hetkel.



K. Rinaldo: See aeg tuleb üle elada.
H. Merivald: Mis oleks lahendus?
M. Krimses: Ühesuunaline tee aitaks.
M. Mets: Teeks liiklusvoo ühesuunaliseks.
I. Ojamets: Lepatriinude fonoluku hääl on vaikne ja lukustussüsteem ei toimi hästi.
M. Krimses: Kuidas uue menüü tagasiside on?
K. Rinaldo: Rahuloluküsitlustes oli hea.
I. Ojamets: Kui suur protsent on jääke?
M. Mets: Sellega tegeletakse.
L. Müür: Hetkel kaalutakse äravisatavat toitu aga see ei anna tegelikult midagi, sest pole 
millegagi võrrelda. Oleks pidanud ka eelmise menüü ajal kaaluma.
K. Juhanson: Miks õpetaja ei tohi niisama süüa, kui last ei ole ja toit on puutumata?
K. Rinaldo: Mingi piir peab ikka olema. See oleks veidi ebaaus ka teiste suhtes. 
Lapsevanem: Kui õpetaja ei söö lasteaia toitu ja laps näeb, et ta ei söö, võib-olla mõjutab see ka 
lapse söömist. 
M. Mets: Ei saa õpetajaid sundida.
R. Tänav: Kas lapsevanemad või vald tahavad õpetajate toidu kinni maksta, et nad näitaksid 
lastele eeskuju?
M. Mets: Kas võib juhtuda, et tuleb toiduraha tõus?
L. Müür: Hetkel mitte.
M. Mets: Töökorraldusest. Päris kokkusaamisi teeme hetkel vähem ja püüame enamuse asjadest 
ajada elektrooniliselt. See tähendab, et hoolekogu liikmetele on rohkem vanematega suhtlemist. 
Ühel korral tahaks küll sellel aastal veel päriselt kokku saada.
Majanduse teemal saab suhelda Liinaga ja õppeteemal Reinega.  
Õpetajatel on oma esindaja. Eelmisel aastal tuli väga palju õpetajate tööprobleeme läbi rühma 
hoolekogu liikme. See ei peaks nii olema. Need probleemid lahendatakse väljaspool hoolekogu 
ja võiksid minna otse juhtkonnale.
I. Ojamets: Kas lähiajal on vaja abi mingite tööde tegemisel?
H. Merivald: Võiks olla tabel tehtavate töödega ja näha, millal neid tehakse.
M. Mets: Mina tulen homme appi näiteks.
Selleks korraks kõik.

TEADMISEKS:
4.1. Rohkem infot lapsevanematele meili teel.
4.2. Kontrollida üle fonolukud.
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